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Już dziś jedna z najciekawszych batalii ostatniej serii spotkań eliminacji do

Euro 2012. W Paryżu dojdzie do pojedynku Francji z Bośnią. W tej drugiej

reprezentacji występuje Miralem Pjanić, który udzielił przy okazji meczu

wywiadu dla France Football. W wywiadzie mówił również o Romie.

 

- Mieliśmy świetnych kibiców w Lyonie, co jednak nie miało nic wspólnego z tym, co

spotkałem w Rzymie. Tu jest pasja w gazetach! To niesamowite kochać zespół tak

bardzo. Kibice są bardzo fanatyczni, miasto jest podzielone na dwie połowy z Lazio.

Jest to rzecz, która mnie zachwyca. Dla mnie w wieku 21 lat, Roma jest bez

wątpienia czymś ważnym. Po pobycie w Metz, trzech latach w Lyonie, jest to nowy

etap. Odkryłem nowe mistrzostwa, nowych zawodników, nowy kraj, nowy język. To

dla mnie dużo. Luis Enrique? To bardzo dobry trener, zbliżony do swoich piłkarzy i

chce grać w sposób jaki robił to z Barcą. Czuje, że taka kultura jest w nim

zakorzeniona. Realizacja zajmie trochę czasu, jednak ma kilka dobrych pomysłów. I

jeśli to zadziała, na pewno nie zaszkodzi.
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